

လောကစည်းစိမ်

သမီး ၁၉နှစ်အရွယ်မှာကာမစည်းစိမ်ကိုပဌမဆုံးခံစားရတယ်။ သမီးတို့ အိမ်မှာဆေးသုတ်ဖို့ လာတဲ့ ကုလားကြီးဟာ သမီးကိုလောကရဲ့ အရသာတွေကိုပေးစွမ်းတဲ့ သူပါပဲ။ တခြားလူတွေအတွက်သူဟာအသက် ၅၀ကျော်အသားမဲညစ် နေတဲ့ မုတ်ဆိတ်မွေးဗလပြစ် ညစ်ပတ်တဲ့ အောက်တန်းစား ကုလားကြီးဖြစ်ပေမဲ့ သမီးအတွက် ကတော့ ဘာအရသာ နဲ့ မှမယှဉ်နိုင်တဲ့ ကာမစည်းစိမ်ကိုပေးစွမ်းနိုင်တဲ့ နတ်သားကြီးတပါးပါပဲ။ အားလုံးက ဘာဖြစ်လို့များသမီးလိုမိဘတွေ ကရွေ့ပေါ်မြဲတင်ထားတဲ့ကောလိပ်ကျောင်းသူတယောက်က ကုလားစုပ်စုပ်ပြတ်ပြတ်ကိုစွဲလန်းသွားရတယ်ဆိုတာသိချင် ကြမှာပဲ။ အဖြစ်ကတနေ့မှာ ဆယ်ကျော်သက်မိန်းခလေးတွေ ထုံးစံအတိုင်းအခန်းထဲမှာတယောက်ထဲရှိတုံး ကျောင်းကဏ္ဍာဘူးမ ‘ပန်း’ ဆီကငှါးလာတဲ့ဏှာစာအုပ်ကိုဖတ်ရင်း၊ စိတ်ထဲမှာတမျိုးကြီးဖြစ်လာတာနဲ့ ကုတင်ပေါ်မှာ ပက်လက်အိပ်ရင်းထမိန်ပေါ်က စောက်ပတ်ကိုပွတ်ပြီးကြီးမားတင်းရင်းတဲ့ နို့ ကြီးကိုညှစ်ရင်း လူးလိန် နေမိတယ်။ ရုတ်တရက်အသံကြားလို့ မျက်လုံးဖွင့် ကြည့်လိုက်တော့ ဆေးသုတ်တဲ့ကုလား အဘိုးကြီးဟာပြတင်းပေါက်ကနေကျော် ပြီးသမီးအ ခန်းထဲကိုလှမ်းဝင်လာတယ်။ သမီးလဲကြောင်ကြည့် နေတုံး ကုလားကြီးဟာသမီးနားရောက်လာပြီး သူ့ လုံချည် ကို ချွတ်ချလိုက်တယ်။ အပေါ်အကျီမပါပဲ ကုလားကြီးဟာကိုယ်တုံးလုံး ကြီးနဲ့ ဆိုတော့ဝတ်လစ်စလစ် ကြီးဖြစ်သွားတယ်။ သူ့ ပေါင်ရင်းမှာတော့ကြီးမားထွားကြိုင်းလှတဲ့အတန်မဲ့မဲကြီးဟာ အရှေ့ ကို အလံတိုင်ကြီး လိုထွက်နေတယ်။ သမီးလဲ အော် မယ် လို့ ပါးစပ်လဲဟလိုက်ရော ကုလားကြီးဟာသမီးနားကိုရောက်လာပြီး သမီးပါးစပ်ကို သူ့ လက်ကြီးနဲ့ ပိတ်လိုက်ပြီး၊ ‘ကောင်မလေး၊ မအော်နဲ့ ၊ တခါထဲလည်ပင်းညှစ်သတ်လိုက်မယ်’ ၊ သမီးလဲ ကြောက်တာနဲ့ ငြိမ်နေလိုက်တယ်။ ‘ဘာလုပ်မလို့ လဲဦးလေးကြီးရယ်၊ ကျမလဲကြောက်တာနဲ့ လေပြေထိုးလိုက်ပါတယ်၊ ‘နင့်ကိုလိုးမလို့’ ၊ ‘ဘာကုလားကလူပါးဝလို့ ၊ ရာရာစစ’ သမီးကပြောနေပေမဲ့သူကတော့သမီးပေါင်ကိုဖြုတ်ပြီးစောက်ပတ်တိုက်ကို ရက်နေပါပြီ။ ‘မယုတ်မာနဲ့ နော်ကုလားကြီး၊ သမီးရဲ့ စောက်ပတ်ကိုဖြုတ်ပြီးစောက်စိကိုရက်ပေးလိုက်တဲ့အခါမှာတော့ မပေါ်ပြန်နိုင်အောင်ကောင်းတဲ့အရသာ ဟာတကိုယ် လုံးလွမ်းမိုးလို့ သွားတော့တယ်၊ ‘ခွေးလူယုတ်မာကြီး၊ ‘ဟင့်ဟင့် . . . ဘာတွေလုပ်နေတာလဲ အို . . . အို ယုတ်မာလိုက်တာ၊ ယုတ်မာလိုက်တာ’ ကုလားကြီးဟာသူ့ရှုအရှည်ကြီးနဲ့ သမီးရဲ့စောက်ခေါင်းထဲကိုထိုးထဲပြီးနံရံတွေကိုရက်နေတယ်။ ကုလားကြီးကို မသတိ လို့ရှုံ့လှသော်လည်းသူ့ရှုအစွမ်းကသမီးကိုကာမမီးတွေတောက်လောင်စေတော့တယ်။ ဘယ်လိုဘဲအောင့်ထားတင်းထားပေ မဲ့စောက်ရည်တွေဟာတစ်မိမိနဲ့ စီးကျနေပါပြီ။ ပေါင်ကိုမသိမသာ ဖြဲပေးလိုက်ပြီး သူ့ရဲ့ တောင်မတ်နေတဲ့လီးကြီးကိုလှမ်း ကြည့်လိုက်မိတယ်။ တင်းမာပြီးထွားကြိုင်းလှတဲ့လီးကြီးကိုမြင်လိုက်ရတော့ကာမ စိတ်တွေဟာမီးလို ဟုံးကနဲတောက်လောင်တော့တယ် ၊ ‘ဟင့် . . . ဟင့် . . . လို့ငြီးထွားရင်းဖင်ကိုကော့ ကော့ပေး လိုက်မိတယ်။ ကုလားကြီးကတော့မရွံ့မရှာစောက်ရည်တွေကိုပလပ်ပလပ်နဲ့ ရက်နေပါတယ်။ စောက်ခေါင်းတင်မကဘူး၊ သူ့ရှုကြီးကသမီး ရဲ့ဖင်စအိုကိုပါရက်ပေးလိုက်တဲ့အခါမှာတော့၊ ‘အမလေးကောင်းလိုက်တာ . . . ကောင်းလိုက်တာ ရက် ရက် . . .’ လို့မရှက်ကြောက်ပြောရတဲ့အထိဖြစ်လာရတော့တယ်။ ကုလားကြီးကတော့သမီးသူ့လက်ခတ်ထဲကရေဖြစ်ပြီဆိုတာ ရိတ်မိသွားတာပေါ့။ ‘ဘာ ကောင်းတာလဲကောင်မလေး . . .’ သူ့ကမေးပေမဲ့သမီးကမဖြေပါဘူး။ ကုလားကြီးလဲထပ်မမေးတော့ဘဲ၊ သမီးပေါင်ကြားထဲဝင်ပြီးမာတောင်လှတဲ့သူ့လီးကြီးနဲ့ သမီးရဲ့ အရည်တွေရွဲနေတဲ့စောက်ပတ်ကိုကွမ်းသီးခေါင်းမြှုတ်ရုံသွင်း ပြီးအပေါ်အောက်တလျှောက်အရင်းကကိုင်ပြီးပွတ်လိုက်တော့ပြောမပြတ် အောင်အရသာတွေရှိပြီး တကိုယ်လုံးကာမ ဆိပ်တွေတက်ပြီး ‘ဟင့် . . . ဟင့် . . . အမလေး ဘယ်လိုလုပ်နေတာလဲ အရာကြီးရယ်’

‘ဘာလုပ်ရမှာလဲ ငါ့လီးကြီးနဲ့နင့်စောက်ပတ်ကိုဆွနေတာပေါ့၊ကြည့် ငုံ့ကြည့်စမ်း၊ နင့်စောက်ပတ်ထဲကို ငါ့လီးခေါင်း ကြီးဝင်နေတာ၊’
ကုလားကြီးဟာသမီးရဲ့ဆံပင်တွေကိုကြမ်းကြမ်းတမ်းတမ်းဆွပြီးငုံ့ကြည့်ခိုင်းပါတယ်၊
ကုလားကြီးရဲ့ယုတ်ယုတ်မာမာနဲ့ပက်
ပက်စက်ညစ်ညစ်ပတ်ပတ်ပြောတာတွေကြားရပြီးသမီးရဲ့စောက်ပတ်ဟာစောက်ရည်တွေစိုရွဲနေပြီးပြောင်
လက်နေတဲ့ ဧရာမလီးကြီးဟာစောက်မွေးမဲမဲတွေကြားကစောက်ပတ်နှုတ်ခမ်းတွေကိုဖြုတ်ပြီး
ဝင်နေတာတွေမြင်ရတော့တော့သမီးရဲ့ဏှာ စိတ်တွေကိုမီးဟုန်းဟုန်းတောက်စေတော့တယ်၊
‘ကောင်းလားကောင်မလေး.. ပြောလေ၊ မပြောရင်လီးနဲ့ထိုးနေတာရပ်လိုက်မယ်’
‘ဟင့်.. ဟင့်.. မရပ်နဲ့.. မရပ်နဲ့..’ သမီးလဲလွတ်ကနဲထွက်သွားတယ်၊
‘မရပ်စေချင်ရင်ပြောလေ၊ကောင်းလား..’
ကောင်းလို့ငြိမ်ခံနေတာပေါ့.. လုပ်ပါ.. ပွတ်ပါ.. ဟင့်.. ဟင့်..’
ကုလားကြီးလဲ သူ့လီးကြီးကိုစောက်စေ့နဲ့ပွတ်ဆွပြီးပညာပြပါတော့တယ်၊
‘အမလေး.. ကောင်းလိုက်တာ.. ကောင်းလိုက်တာ ဘယ်လိုလုပ်နေတာလဲ အရာကြီးရယ်
မနေနိုင်တော့ဘူး၊ မနေနိုင်တော့ဘူး၊ အမလေး.. မညှင်းဆဲပါနဲ့တော့၊ သမီးကိုသနားပါ၊လုပ်ပါ.. လုပ်ပါ..’
‘အခုလဲလုပ်နေတာဘဲ’ မဟုတ်ဘူး၊ လိုးပါ.. လိုးပါ.. လီးကြီးကိုတချောင်းလုံးစောက်ပတ်ထဲထဲပြီးလိုးပေးပါ၊
အမလေး.. မနေနိုင်တော့ဘူး၊ လီးပေးပါ၊ လီးပေးပါ၊’
အရူးတယောက်လိုသမီးလဲအရှက်မကြောက်သူ့လီးကြီးကိုတန်းတရတဲ့ဘဝရောက်ရတော့တယ်၊ကုလားကြီး
လည်းလီးကြီး ကိုအားရပါးရဆောင့်ထဲ့လိုက်တယ်၊‘အမလေးသေပါပြီ၊ အမလေးနာလိုက်တာ
အမေရေ၊ စောက်ရမ်းဘဲလုပ်တာဘဲ၊ ’ ‘နင်ဘဲလိုးဆို’
‘ဖြေးဖြေးလိုးပေါ့၊သူ့မြင်းလီးကြီးနဲ့ဆောင့်သွင်းတော့နာတာပေါ့’
ကုလားကြီးလဲသမီးမခံနိုင်မှန်းသိတော့ဖြေးဖြေးချော့လိုးပါတော့တယ်၊
အချက်၅၀လောက်အသွင်းအထုတ်လုပ်ပေးလိုက် တော့သမီးလဲအရသာတွေတွေ့လာပြီး၊
‘အမလေးကောင်းလိုက်တာ.. ကောင်းလိုက်တာ..’ ‘ကောင်မလေး မနာဘူးလား’ ‘မနာဘူး.. လုပ်ပါလုပ်ပါ’
‘နင်အပျိုမဟုတ်တော့ဘူးလား၊ အပျိုမှေးလဲမရှိဘူး၊’ ‘ကျမရိုးစားကျမကိုလိုးဘူးတယ်..’
‘စောက်ပတ်ထဲကိုရောလီးအတုမထဲ့ဘူးဘူးလား’ ‘မထဲ့ဘူးပါဘူး’ ‘နင်လိမ်ပြောရင်လီးဆွဲထုတ်လိုက်မယ်’
‘အို တခါတလေတော့လဲထဲ့ဘူးတာပေါ့’ ‘ဘာထဲ့ဘူးလဲ’ ကျမကမဖြေတော့ ကုလားကြီးကသူ့ရဲ့ဧရာမလီး
ကြီးနဲ့ အသွင်းအထုတ်မှန်မှန်လေး ၁၅ ခါလောက်လိုးပေးလိုက်တယ်၊ အရသာရှိလွန်းတဲ့လိုးချက်တွေကြောင့်
ကော့ကော့ပေးလိုက်ရာ ‘ပြောလေ၊ ဘာနဲ့ကိုယ့်စောက်ပတ်ကိုကိုယ်ပြန်လိုးတာလဲ’ ‘ခရမ်းသီးနဲ့’
‘ဘာဖြစ်လို့ကိုယ့်ကိုကိုယ်ပြန်လိုးရတာလဲ၊ နင့်ရိုးစားကနင့်ကိုမလိုးပေးဘူးလား၊’
‘သူ့လီးကစံချိန်မမှီဘူး၊ကျမအားရအောင်မလိုးပေးနိုင်ဘူး’ ‘အရာကြီးရယ်၊မေးချင်တာတွေနောက်မှမေးပါ၊
အခုကျမကိုကောင်းကောင်းလိုးပေးစမ်းပါ၊’ ‘နင့်ရိုးစားလီးကိုတော့အားမရဘဲနဲ့ဘာဖြစ်လို့ငါ့ကိုလိုးခိုင်းရတာလဲ၊’
‘အမလေးမေးနေပြန်ပြီ၊ရှင့်လီးကြီးကကြီးလို့တောင်လို့မာလို့ပေါ့၊ဆောင့်စမ်းပါအရာကြီးရယ်ရှိခိုးပါရဲ့၊ လိုးပါ၊
ဟင့်လိုးပေးပါ၊ စောက်ပတ်ယားလွန်းလို့ပါ၊
မနေနိုင်တော့ဘူး၊လီးကြီးကကောင်းလိုက်တာ.. အား.. အား.. ဟုတ်ပြီ ဟုတ်ပြီ၊ လိုး.. လိုး..
အင့်.. အင့်.. အမလေးကောင်းလိုက်တာနော်၊ အရသာရှိလိုက်တာ၊
ကျေးဇူးတင်လိုက်တာအရာကြီးရယ်၊ အသားကုန်ဆောင့်ပါ၊ စောက်ပတ်ကွဲအောင်လိုးပါ၊’
ကျမလဲဏှာစိတ်တွေမွန် ထူနေပြီးလူမှန်းမသိတော့အောင်ကာမအရသာကိုအရှက်မရှိခံစားနေပြီး၊
ကုတင်ပေါ်မှာလူးလိန်နေပြီးရှည်လျှားများ
ပြားထူထဲလှတဲ့ဆံပင်များရှုတ်ထွေးနေအောင်ဆန့်ငင်ဆန့်ငင်နဲ့ကုတင်ပေါ်မှာပေါင်ကားပြီးမဲတူးလှတဲ့ကုလားကြီး
ရဲ့ ကိုယ်ကြီးကိုဖက်ပြီးကော့ကော့ပေးရင်းသံချောင်းလိုမာလှတဲ့လီးကြီးရဲ့အရသာကိုခံစားနေပါ တော့တယ်၊
ကုလားကြီးကတော့သမီးယားမှန်းသိလို့ရက်ရက်စက်စက်နဲ့ပြင်းထန်စွာလိုးပါတော့တယ်၊ပက်လက်အားရ
အောင်လိုး ပြီးတော့ သူ့လီးကြီးကိုဖတ်ကနဲဆွဲထုတ်လိုက်ပါတယ်၊
‘အို.. အို.. ဘာဖြစ်လို့ထုတ်လိုက်ရတာလဲ၊ ပြန်ထဲ့ပေးပါ၊ ပြန်ထဲ့ပေးပါ၊ ခံလို့ကောင်းနေတုံး၊မလုပ်ပါနဲ့၊ မရပ်

လိုက်ပါနဲ့၊ အခုနေလီးမရရင်ရှူးသွားလိမ့်မယ်၊ အမလေးစောက်ပတ်ရွလွန်းလို့ပါ၊ မြန်မြန်ပြန်လို့ပါ၊ လို့ပါ၊ ရှိကြီးခိုးပါရဲ့၊ အလိုးခံပါရစေ၊ သနားပါ၊ ကျမကိုသနားပါ၊ ’

‘နင်အလိုးခံချင်ရင်လီးစုတ်’ ‘စုတ်မယ်၊ စုတ်မယ်’

ကုလားကြီးကကျမရဲ့စောက်ရည်တွေစိုရွဲနေတဲ့သူ့လီးကြီးကိုကျမရဲ့ ပါးစပ်နားကပ်ပေးလိုက်ပါတယ်၊

ကျမလဲကြောက်စရာကောင်းလောက်အောင်အကြောပြိုင်းပြိုင်းထနေတဲ့လီးကြီးကို

အငမ်းမရစုတ်လိုက်ပါတယ်၊ ပါးစပ်ထဲမှာမာတောင်နေတဲ့လီးကြီးကိုစုတ်ရတာစောက်ပတ်ကိုပိုရွစေပါတယ်

၊ ရှည်လျား

တဲ့လီးကြီးကိုအချောင်းလိုက်ယက်ပေးလိုက်တဲ့အခါကုလားကြီးမှာမနေနိုင်တော့ဘဲလှပပျော့ပြောင်းတဲ့နီညိုရောင်

ကျမ ရဲ့ဆံပင်ရှည်ကြီးကိုဆုပ်ကိုင်ရင်း‘အား.. အားကောင်းတယ် စုတ် စုတ်’

ဆိုခါမျက်ဖြူလန်ပြီးဖိမ်တွေ့နေပါတယ်၊ ၁၀မိနစ် လောက် အားရပါးရစုတ်ပေးလိုက်တဲ့အခါ

‘အား.. အား ငါပြီးတော့မယ်၊ ပြီးတော့မယ်၊’ ‘မပြီးနဲ့အုံး၊ အောင့်ထား၊ ကျမစောက်ပတ်ထဲကျမှပြီး’

‘ဖင်ကုန်း၊ မြန်မြန် ဖင်ကုန်း’ သမီးလဲ

ကုလားကြီးရဲ့ရှေ့မှာဖင်ဘူးတောင်းထောင်ပြီးရက်ရက်ရောရောကုန်းပေးလိုက်ပါ

တော့တယ်၊ ကုလားကြီးလဲသမီးရဲ့တံတွေးတွေနဲ့စိုရွဲနေတဲ့မာကျောလှတဲ့လီးကြီးကိုအရင်းကကိုင်ပြီးသမီးရဲ့စောက်

ရည် တွေအိုင်နေတဲ့စောက်ပတ်ကိုတေ့လိုက်ပြီးလိုးသွင်းလိုက်ပါတော့တယ်၊

‘အား.. အား.. ’ ‘ကောင်မလေးနာလား’ ‘အနာဘူး.. လိုး.. လိုး.. ကောင်းတယ်၊

ဆောင့်ပါဆောင့်ပါ.. အား အား’

သမီးလဲအရသာရှိလွန်းအော်လိုက်မိတယ်၊

ကုလားကြီးလဲအားတက်ပြီးသမီးရဲ့ဆံပင်ရှည်တွေကိုသိမ်းကြီးဆုပ်ကိုင်ပြီး

အသားကုန်ဆောင့်လိုးပါတော့တယ်၊ ‘အမလေးကောင်းလိုက်တာ။ လီးကြီးကကောင်းလိုက်တာ.. ’

အမေရေအရသာ ရှိလိုက် တာ၊ လိုးပါ.. လိုးပါ.. ဆောင့်ပါလင်ကြီးရဲ့၊ ကြိုက်လိုက်တာ၊

လီးကြီးကိုကြိုက်လိုက်တာ၊ အီးအီးပြီးတော့မယ်၊ အမလေး ကောင်းလွန်းလို့မထိန်းနိုင်တော့ဘူး၊ ဆက်လိုး

ဆက်တိုက်လိုး မြန် မြန် အား ပြီးတော့မယ်၊ အား ထွက်ကုန်ပြီ၊ ထွက် ကုန်ပြီ၊ ပြီးပြီ၊ ပြီးပြီ’

သမီးလဲမျက်စိထဲမှာမီးပွင့်သွားအောင်ပြင်းထန်စွာပြီးသွားပါတော့တယ်၊ ‘ငါလဲမထိန်းနိုင်တော့ဘူး ပြီးတော့မယ်၊

ငါ့လရည်တွေနင့်စောက်ပတ်ထဲပန်းထဲလိုက်ရမလား’ ‘ထဲ့ ထဲ့ လိုချင်တယ်။ လရည်လိုချင်တယ်၊ ’ ‘အား.. .

အား.. ’ ကုလားကြီး ဆန့်ငင် ဆန့်ငင် နဲ့မျက်ဖြူလန်ပြီး လရည်တွေကိုသမီးရဲ့ စောက်ပတ်ထဲ ပန်းထဲပြီးပြီး

သွားပါတော့တယ်၊ ပူနွေးလှတဲ့လရည်တွေစောက်ပတ်ထဲတပြိုကြီးဝင်လာတော့ ထူးခြားထူးတဲ့အရသာကြောင့်

နောက်တချို့ သမီးပြီးသွားပြန်ပါတယ်၊

‘အမလေးလရည်တွေပူနွေးနေတာဘဲ၊ ကောင်းလိုက်တာ၊ အား.. အား ဘုရား.. ဘုရား ကောင်းလှချည်လား’

လရည်တွေကများလွန်းလို့သမီးရဲ့စောက်ရည်တွေနဲ့ ရောပြီးစောက်ပတ်ထဲကနေစီးကျတာပေါင်ကနေတဆင့်

ကုတင်ပေါ်မှာအိုင်ထွန်းနေပါတော့တယ်၊ သမီးလဲပျော့ခွေသွားပြီးမှောက်ရက်သားကုတင်ပေါ်မှာမလှုပ်နိုင်

တော့ဘူး၊ ကုလားကြီးကတော့သူ့လီးကြီးတပ်ရက်နဲ့ ဘဲဘယ်တုံးထဲကကိုင်ချင်နေသလဲမသိပါဘူးသမီးရဲ့

နို့အုံကြီးတွေကိုကိုင်လိုက်သမီးရဲ့ဆံပင်အရှည်ကြီးကိုကိုင်ကစားလိုက်နမ်းလိုက်နဲ့လှုပ်ပြီးမှလီးကြီးကိုဆွဲ

ထုထဲလိုက်တော့ဘွင်ကနဲ့အသံမည်ပြီးစောက်ပတ်ထဲကထွက်လာပါတယ်၊ စောပ်ပတ်ထဲကနေလရည်တွေ

လဲထပ်ထွက်လာပါတယ်၊ စောက်ရည်တွေနဲ့စိုရွဲပြောင်လက်နေတဲ့လီးရှည်ကြီးဟာသိတ်မမာတော့ပေမဲ့တွဲလောင်း

ကျနေပြီး

စောက်ပတ်အရည်တွေနဲ့ပြောင်လက်နေတဲ့အပြင်လရည်ပြစ်ပြစ်တွေတချို့စီးထွက်နေတုံးမို့လို့ချစ်စရာကောင်း

လွန်းတော့

သမီးလဲမနေနိုင်တော့ဘဲ ပါးစပ်ထဲထဲပြီးအသာစုတ်ပေးလိုက်ပါတယ်၊

လီးကြီးနဲ့ပျော့သွားတော့ပါးစပ်ထဲကလီးကြီးကိုထုတ်လိုက်ပြီးကုတင်ပေါ်မှာငေါင်ငေါင်ကြီးထိုင်နေပြီး

ကုလားကြီးရဲ့ပတ်ပတ်စက်စက်ကာမစပ်ယှက်တာကိုအရှက်မရှိကမ်းကုန်အောင်ယုတ်မာပြီးတဏှာရဲ့ကျေး

ကျွန်ဖြစ်ရတဲ့ကိုယ့်အဖြစ်ကိုဝမ်းနဲ့လွန်းလို့တရံ့ရွံ့နဲ့ငိုနေမိပါတယ်၊ ဝတ်လစ်စလစ်ဖြစ်နေတဲ့အပေါ်မှာရှည်

လျားထူထဲလှတဲ့ဆံပင်ပျော့ပျော့ပျောင်းပျောင်းတွေကိုတကိုယ်လုံးလွမ်းချုံပြီးငိုနေတော့ကုလားကြီးကသမီး

နားလာထိုင်ပြီးသမီးရဲ့ပုခုံးလေးကိုဖက်ပြီးချော့မလို့လုပ်တော့၊ ‘မကပ်နဲ့၊ ငါ့နားမကပ်နဲ့ သွား၊ အခုထွက် သွား၊ မုဒိန်းသမားလူယုတ်မာကြီး၊’ ‘အေးသွားမယ်၊ နောက်မှငါ့ကိုလာပြီးမတောင်းပန်နဲ့၊’ ‘အောင်မယ်၊ ကုလား ကလူပါးဝလို့ သွားရွံ့တယ်၊’ ကျမလဲစိတ်ဆိုးပြီးမောင်းထုတ်လိုက်ပါတယ်။

နောက်တစ်ပါတ်ကျော်ကျော်လောက်သမီးစောက်ပတ်ကျိန်းနေပြီးလမ်းလျှောက်တာတောင်သိတ်မသွက်ဘူး၊ ကုလားကြီးနဲ့ခြံထဲမှာတွေ့လဲဘာမှမဖြစ်ခဲ့သလိုဘဲနေတယ်။ ။ ပါတ်လောက်ကြာတော့ထုံးစံအတိုင်းရောဂါ ပြန်ထလာတယ်။ ဖင်ခံချင်တဲ့ရောဂါပေါ့။ မခံချင်ဘဲနေမလား၊ ရိုးစားကအချောက်လိုလိုပျော့ပျော့နွဲ့နွဲ့ပေမဲ့ တွေ့ရင်နို့ကိုင်း၊ စောက်ပတ်နှိုက်လုပ်တော့နဂိုကဏှာထဲလူဆိုတော့အလိုးခံ ချင်တာပေါ့။

သူ့လီးကလဲသုံးမရဘူး၊ စောက်ပတ်ထဲဝင်ခါရိုသေးတယ် တချက်နှစ်ချက်ဆောင့်တာနဲ့ပြီးသွားတယ်။ သမီးကစောက်ပတ်ယားနေတာမ

ပြေတော့လီးမာမာတောင်တောင်ကိုတောင့်တမိတယ်။ လီးမာတာဆိုတာကလဲသမီးကိုပက်ပက်စက်စက်လိုး သွားတဲ့ကုလားကြီးရဲ့လီးကိုဘဲမြင်နေမိတယ်။ ညညအိပ်မပျော်တဲ့အခါကုလားကြီးသမီးကိုယုတ်ယုတ်မာမာ စပ်ယုတ်ခဲ့တာတွေကိုသတိရပြီးလီးကြီးကိုတောင့်တမိတယ်။ ဘယ်လိုဘဲလူကိုရွံ့မုန်းပေမဲ့အရသာရှိလှတဲ့သူ့ ရဲ့လီးကြီးရဲ့ကိုစွဲလန်းနေမိတယ်။ သူ့ကိုပြစ်ပြစ်ခါခါပြောထားတော့သူ့ရဲ့အစွမ်းထက်လှတဲ့ဝဲကြီးကိုဘယ် ဘဲခံချင်နေပေမဲ့ထပ်အလိုးခံရအောင်ဘယ်လိုလုပ်ရမုန်းမသိအောင်ဖြစ်နေပါတယ်။ လူလစ်ရင်သူ့လီးကြီးကို မုန်းပြီးစောက်ပတ်ကိုပွတ်ရတာလဲညတိုင်းလိုလိုပါဘဲ။ သမီးသူ့ကိုခံချင်နေမှန်းသိသလားတော့မသိဘူး။ တနေ့ မှာသမီးဝရံတာပေါ်ကနေအပြင်ကိုကြည့်နေတုန်း ‘ရွတ် . . . ရွတ် . . .’ လို့အသံကြားလို့ကြည့်လိုက်တော့ကုလား ကြီးဟာ လုံချည်လှန်ပြီးသူ့လီးကြီးကိုကျောပြနေပါတယ်။ လီးကြီးဟာကြီးမားထွားကြိုင်းလှပြီးအစွမ်းကုန် မာတောင်နေပါတယ်။ ဆီသုပ်ပြီးဝှင်းတိုက်ပြနေတော့ကွမ်းသီးခေါင်းကြီးဟာတင်းရင်းပြောင်လက်နေပါ တော့တယ်။ အကြောကြီးတွေဟာလဲကြောက်စရာကောင်းလောက်အောင်ဖုထစ်နေပါတယ်။ သမီးကြိတ်ပြီး တန်းတနေရတဲ့လီးကြီးဟာမြေကြီးလိုရှည်ပြီးသံချောင်းကြီးချောင်းလိုမာတောင်ပြောင်လက်နေတာမြင်ရ တော့ဘယ်လိုမှစိတ်ကိုမထိန်းနိုင်တော့ဘဲဖြစ်ချင်ရာဖြစ်။ လီးကိုတော့ကိုင်ရမှဖြစ်မယ်ဆိုပြီးအိမ်ပေါ်က နေပြေးပြီးဆင်းသွားပါတယ်။ အောက်ရောက်တော့ကုလားကြီးကိုမတွေ့ရတော့ဘူး။ သူ့အခန်းနားသွားကြည့် တော့လူသံတွေကြားတာနဲ့ပြတင်းပေါက်ကနေကြည့်လိုက်မိပါတယ်။ အထဲမှာမြင်လိုက်ရတာကတော့သမီး မျက်စိပြာသွားပါတယ်။ ကုလားကြီးကကုတင်ပေါ်မှာထိုင်နေပြီးမိန်းခလေးနှစ်ယောက်ကကုလားကြီးရဲ့ခြေ ရင်းမှာတဖက်တချက်စီဆောင့်ဆောင့်ထိုင်ခါကြီးမားထွားကြိုင်းလှတဲ့လီးကြီးကိုအလှအယက်ကိုင်တွယ်နေ ကြပါတယ်။ တယောက်ကတော့ထမင်းချက်မိန်းမကြီးရဲ့သမီးဆယ်တန်းကျောင်းသူလေးမိအေးဖြစ်ပြီးတ ယောက်ကတော့အိမ်မှာတောက်တိုမယ်ရခိုင်းဖို့ခေါ်ထားတဲ့နွေးဆိုတဲ့ကောင်မလေးဖြစ်တယ်။ နှစ်ယောက် စလုံးဟာကိုယ်လုံးကိုယ်ထည်တောင့်တင်းတဲ့သူများဖြစ်ပြီးမိအေးကဆံပင်ခါးလည်လောက်ရှည်ပြီး နွေး ကတော့တင်ပါးဖုံးအောင်ရှည်ပါတယ်။ ကောင်မလေးတွေလီးကိုအငန်းမရဖြစ်နေတဲ့အချိန်မှာကုလားကြီး ကကျစ်ဆံမီးပွပွကျစ်ထားတဲ့နွေးရဲ့ဆံပင်ရှည်ကြီးကိုကိုင်တွယ်ကစားနေပါတယ်။ ကျစ်ဆံမီးကြီးကိုနမ်း လိုက် သူ့မျက်နှာနဲ့ပွတ်လိုက်လုပ်နေပါတယ်။ နောက်တဖြေးဖြေးကျစ်ဆံမီးကိုဖြေနေပါတယ်။ ကုလားကြီး ရဲ့လီးကြီးကတော့ကောင်မလေးနှစ်ယောက်ရဲ့လက်ထဲမှာသူတို့ပြုသမျှခံနေရပါတယ်။ မိအေးနဲ့နွေးတို့ဟာ လီးကြီးကိုယုတ်ယုတ်လုပ်နေပြီးအလွန်အဖိုးတန်တဲ့ရွှေချောင်းကြီးပမာကိုးကွယ်နေကြပြီးအတန်ကြီးကိုတ ရှုံးရှုံးနမ်းလိုက် ကွမ်းသီးခေါင်းကြီးကိုစုတ်လိုက်၊ အချောင်းလိုက်ယက်လိုက်လုပ်နေကြပါတယ်။ နွေးရဲ့လေး လံတဲ့ဆံပင်ရှည်ကြီးကိုဖြေပြီးတဲ့အခါဖုလိုက်ပြီးတရုံးရုံးနဲ့ဆံပင်များကိုနမ်းပြီးမိအေးရဲ့ခေါင်းကိုလက်တဖက် နဲ့ပွတ်နေပါတယ်။ သမီးလဲသူတို့လီးကြီးကိုအရူးအမူးဖြစ်နေကြတာကြည့်ပြီးကောင်မ ။ ကောင်ကိုအရမ်းမနာ လိုဖြစ်မိတယ်။ သူတို့ကိုတွန်းဖယ်လိုက်ပြီးလီးတန်ကြီးကိုသူတို့လိုဘဲစုတ်ချင်နေတယ်။ သို့သော်လည်းအိမ်မှာ ခိုင်းဘို့ခေါ်ထားတဲ့ကောင်မလေးတွေရွှေမှာသမီးရဲ့ကာမရာဂတဏှာမီးတောက်လောင်ပြီးလီးကြီးကိုအငန်း မရဖြစ်နေတာပြလို့မဖြစ်ဘူး။ အများထင်နေကြသလိုကာမအကြောင်းဆိုတာမှမသိတဲ့ဒီသဌေးသမီးသန့်သန့် အေးအေးလေးဟာကာမဘီလူးကုလားကြီးရဲ့လီးနဲ့ပက်ပက်စက်စက်အလိုးခံခဲ့ရပြီး၊ လီးအရသာကိုစွဲလန်း ကာတချိန်လုံးအလိုးခံချင်နေမှန်းသိသွားလို့မဖြစ်ဘူး။ အခန်းထဲကအစွမ်းကုန်တောင်နေတဲ့လီးကြီးကိုမြင်ရ ပြီးမကိုင်ရမနမ်းရတော့သမီးရဲ့အဖြစ်ကအရူးမတယောက်လိုဖြစ်နေပြီးလုံချည်ကိုလှန်ခါကိုယ့်စောက်ပတ် ကိုကိုယ်ပြန်ပွတ်နေရပါတော့တယ်။ မျက်စိကလဲလီးကြီးဆီကတချက်မှမခွာနိုင်ဘဲ၊ လီးကြီးရယ်၊ လှလိုက်

တာ၊ တောင်လိုက်တာ၊ အကြီးကြီးဘဲ၊ သမီးကိုလာလို့ပါ၊ လာပါ၊ စောက်ပတ်ယားလွန်းလို့ပါ၊ အရာကြီးရယ်၊ ရှိခိုးပါရဲ့၊ ခံချင်လိုက်တာ၊ အလိုးခံချင်လိုက်တာ၊ အမလေးသေတော့မယ်၊ သေတော့မယ်၊ ကယ်ကြပါ၊ ကယ်ကြပါအုံး၊ ကြမ်းပြင်ပေါ်လူးလိန့်၊ နေပြီးပေါင်နှစ်လုံးကိုအစွမ်းကုန်ဖြုခါတယောင်ထဲတိုးတိုးလေးပြောခါကာမမီးလောင်တာကိုခံနေရပါတော့တယ်၊ စောက်ခေါင်းကဟာနေပြီးလီးကိုတောင့်တလွန်းတော့မနေနိုင်မထိုင်နိုင်ဖြစ်နေပြီးတခုခုစောက်ပတ်ထဲကိုထဲဆိုထားချင်တဲ့စိတ်ဟာတားမရတော့ဘူး၊ အခန်းထဲလွန်းကြည့်လိုက်တော့ကုလားကြီးဟာနွေးကိုဖင်ကုန်းခိုင်းပြီးခွေးလိုးလိုးနေပါပြီ၊ သမီးသိတ်ကြိုက်တဲ့ပုံစံပေါ့၊ နွေးကတော့ဆံပင်ရှည်ကြီးကိုဝှေ့ယမ်းပြီးပါးစပ်လေးဟခါကုလားကြီးရဲ့ပြင်းထန်လှတဲ့ဆောင့်ချက်တွေကိုဆွမ်းမေ့အောင်ခံနေပါတယ်၊ မိအေးကတော့ကုလားကြီးရဲ့ပေါင်အောက်မှာရောက်နေပြီးဝှေ့ဥကြီးကိုရက်ပေးလိုက်လီးချောင်းကြီးနွေးစောက်ပတ်ထဲကနေတဝက်ပြန်ထွက်လာတဲ့အခါသူ့လက်ကလေးနဲ့ ကိုင်ကြည့်လိုက်နဲ့ သုံးယောက်သားကာမအရသာခံစားနေကြပါတယ်၊ သမီးလဲကြာရင်စိတ်ကိုမထိန်းနိုင်ဘဲအခန်းထဲဝင်ပြီးလီးကြီးကိုလုမိမှာစိုးတာနဲ့ အပေါ်ထပ်ကကိုယ့်အခန်းထဲအမြန်ပြန်ပြေးတက်ပြီးအခန်းတံခါးကိုလျက်ချလိုက်တယ်၊ နောက်ပြီးထမိန်ကိုဝှေ့လိုက်ချလိုက်ပြီးဆွဲအံ့ထဲမှာထားတဲ့ခရမ်းသီးကိုယူပြီးကုတင်ပေါ်ကမန်းကတန်းတက်ပြီးပေါင်ကားလိုက်ခါစောက်ရည်တွေစို့ရွဲနေတဲ့စောက်ပတ်ထဲကိုထိုးထွဲလိုက်ပါတယ်၊ ကောင်းလိုက်တာရှင်၊ လီးနဲ့ အလိုးခံရသလိုပါဘဲ၊ ရွစ်ရွစ်ဖြစ်နေတဲ့စောက်ပတ်လဲလီးအတုကြီးဝင်လာမှန်နေသောသွားတယ်၊ အချက် ၂၀လောက်ကိုယ့်ကိုယ်ကိုပြန်လိုးပြီးတော့စောက်ခေါင်းထဲမှာခရမ်းသီးတပ်ရက်နဲ့ အကျိနဲ့ ဘယာစီယာကိုချွတ်လိုက်တယ်၊ ဝတ်လစ်စလစ်ကိုယ်လုံးတီးဖြစ်သွားတော့လေးဘက်ကုန်းပြီးလီးအတုကြီးနဲ့ အသွင်းအထုတ်လုပ်တယ်၊ စိတ်ထဲမှာကုလားကြီးကအနောက်ကနေလိုးပေးနေတယ်လို့ မှန်းပြီးခတ်သွက်သွက်လေး ကိုယ့်ကိုယ်ကိုအခါ ၂၀၀ လောက် ပြန်လိုးလိုက်တာကောင်းလွန်းလို့ တကိုယ်လုံး ဝှေ့ယမ်း နေပြီးပါးစပ်ကလဲလိုး. . . . လိုး. . . . အရာကြီးရယ်၊ လိုးစမ်းပါ၊ စောက်ပတ်ယားလွန်းလို့ပါ၊ အသေလိုးပါ၊ ကောင်းလိုက်တာကောင်းလိုက်တာ.

ဆိုပြီးဆံပင်ရှည်ကြီးကိုကုတင်ပေါ်မှာဖြန့်ချထားရင်းအရူးမလေးတယောက်လိုအဆိတ်မိနေတဲ့ခွေးတကောင်လိုဆန့်ငင် ဆန့်ငင် နဲ့ အမလေးပြီးပြီ၊ ပြီးပြီ. . လုပ်ကြပါအုံးအရည်တွေထွက်ကုန်ပြီ. . အား. . အား. . အား. . ကောင်းလိုက်တာ. . ရောက်ပြီ၊ ရောက်ပြီ၊ နတ်ပြည်ရောက်ပြီ၊ အိုး. . . . အိုး. . . . အိုး. . . . အမေရဲ့ကောင်းလိုက်တာ. . ကောင်းလိုက်တာအမေရဲ့. . အမလေးနော်၊ ဟင့်ဟင်. ကျွတ်ကျွတ်. ဟင်း. ဆိုခါသက်ပျဉ်းရှည်ကြီးချပြီးငြိမ်သွားပါတော့တယ်၊ ဘယ်လိုဘဲပြင်းထန်ပေါက်ကွဲစွာပြီးသွားပေမဲ့တကယ်လီးအစစ်ရဲ့အရသာကိုသိနေတော့ယောက်ျားတယောက်ကတစ်တစ်ခွဲလိုးတာကိုတော့မမှီသေးပါဘူး၊

နောက်ပိုင်းမှာတော့ညညအိပ်ရင်အိမ်မက်ထဲမှာကုလားကြီးကသမီးကိုနည်းမျိုးစုံပုံစံမျိုးစုံနဲ့ ကမ်းကုန်အောင်ယုတ်ယုတ်မာမာ လိုးတယ်လို့ ညတိုင်းအိမ်မက်မက်ပြီးမနက်ကျရင်အကြိမ်ကြိမ်ပြီးရလွန်းလို့ မောဟိုက်နေပြီးစောက်ရည်တွေနဲ့ အိပ်ယာပေါ်မှာအကွက်ကွက်တွေဖြစ်နေလို့ မိအေးတို့ နွေးတို့ မသိအောင်ကိုယ့်ဖါသာကိုယ်ရှောင်ရတယ်၊ နေ့တိုင်းပြီးရလွန်းတော့နထင်တွေတောင်ချောင်နေလို့ သူငယ်ချင်းတွေကမေးကြတယ်၊ နေမကောင်းလို့ပါဆိုပြီးပြောရတယ်၊ စာထဲမှာလဲစိတ်မဝင်စားတော့ဘူး၊ ရိုးစားဆိုတဲ့အကောင်ကိုလဲမတွေ့ချင်တော့ဘူး၊ လီးသေးသေးလေးနဲ့ ဘာမှအသုံးမကျဘူး၊ အချိန်ရှိသရွေ့ကုလားကြီးရဲ့လီးအကြီးကြီးကိုဘဲမျက်စိထဲမြင်နေတယ်၊ စာသင်ခန်းထဲမှာဆရာမစာသင်လဲဘာမှမကြားဘူး၊ ကုလားကြီးရဲ့ညစ်ညစ်ပတ်ပတ်ပြောတာတွေလီး၊ စောက်ပတ်လိုး၊ ဆိုတဲ့အသံတွေဘဲကြားနေတယ်၊ စောက်ပတ်ကလဲစောက်ရည်တွေတချိန်လုံးရွဲနေတော့တနေ့မှာ ၂ခါလောက်အိမ်သာထဲဝင်ပြီးကိုယ်စောက်စိကိုယ်ပြန်ပွတ်ရတယ်၊ ပြီးသွားလဲစိတ်ကမပြေနိုင်ဘဲအလိုးခံချင်နေသေးတယ်၊ သမီးကတော့ကုလားကြီးလီးကိုဘိန်းစွဲသလိုစွဲနေပါပြီ၊ သမီးဘဝလဲအဖတ်ဆယ်လို့ မရအောင်တဏှာရူးနေပါပြီ၊ ပျက်စီးတယ်ဆိုတာသိပါပြီ၊ ဘာမှမလုပ်ချင်တော့ဘဲအလိုးဘဲခံချင်နေတာလီးဘဲစုတ်ချင်နေတာကိုပြောတာဖြစ်

မယ်ကုလားကြီးရဲ့လီးကြီးနဲ့ထပ်အလိုးခံရအောင်ကြံစဉ်မှဖြစ်မယ်။

သူငယ်ချင်း ‘ပန်း’

ကိုယ့်ကြည်ရလို့ပြောပြရတယ်။ပန်းကသမီးအရူးအမူးဖြစ်လောက်အောင်ကုလားကြီးရဲ့
လီးကြီးကကောင်းတယ်ဆိုတာလက်မခံနိုင်ဘူးဖြစ်နေတယ်။သူ့လဲအပျိုသာဆိုတယ်လီးအမျိုးမျိုးနဲ့စပ်ယှက်ဘူး
တဲ့မိန်းမလှလေးဖြစ်တယ်။နိုင်ငံခြားမှာပညာသင်ဘူးပြီးခေတ်ဆန်သူ မင်းသမီး ခရစ်စတင်းနဲ့တူသူဖြစ်တယ်။
အသားလေးကနုနယ်ပျော့ဖတ်နေပြီးဖြူဖွေးသန့်စင်တယ်။မျက်နှာလေးကအပြစ်ကင်းစင်ပြီးချောမွေ့လွန်းတယ်။
ရိုးစားရှိပေမဲ့လစ်ရင်လစ်သလိုနိုင်ငံခြားသားများနဲ့ပျော်ပါးလေ့ရှိတယ်။

‘ဟဲ့နင်ကုလားကြီးကိုလဲအောက်မကြိုချင်ဘူး၊ သူ့လီးနဲ့လဲပျော်ပါးချင်တယ်ဆိုရင်ငါအကြံပေးမယ်။’

‘ဘာအကြံလဲဟဲ့’

‘နင်သူ့ကိုအိပ်ဆေးခတ်လိုက်၊သူ့အိပ်သွားပြီးရင်နင်သူ့လီးနဲ့ပျော်ပါးပေါ့’

‘သူ့အိပ်ပျော်နေရင်ငါ့ကိုဘယ်သူလိုးပေးမလဲ၊ငါကသူလိုးပေးတာကိုအလိုးခံချင်တာ’

‘ဟဲ့၊နင်ကသူ့ကိုတက်လို့ပေါ့’

‘သူ့အိပ်နေတော့သူ့လီးကဘယ်လိုတောင်တော့မှာလဲ၊ငါကသူ့လီးတောင်တောင်ကြီးကိုစုတ်ချင်တာ’

‘ငါ့မှာလီးတောင်အောင်လိမ်းတဲ့ဆေးရှိတယ်။ဆေးလိမ်းလိုက်ရင်နင့်လင်ရဲ့လီးကြီးဟာတောင်လွန်းလို့နင်တောင်
လန့်သွားအံ့မယ်။’

‘ဟုတ်လား၊ဟန်ကြတာဘဲ၊နင်ပါတက်လို့ပါလား၊ သူ့လီးကြီးရဲ့အရသာကိုသိရအောင်’

‘ကောင်းသားဘဲ၊နင်ပြောလွန်းလို့ငါလဲအလိုးခံကြည့်ချင်နေတာ’ ‘အေးကောင်းပြီ၊နက်ဖြန်နင်ငါ့အိမ်မှာစာကျက်
မယ်ဆိုပြီးလာအိပ်၊ ညကျမှလီးအရသာကိုကောင်းကောင်းခံစားကြမယ်။’

‘နင်ပြောတာနဲ့အခုတောင်ငါ့စောက်ပတ်ကရွှနေပြီ၊ဖင်အလိုးခံချင်လိုက်တာ။ .

သီတာရယ်ငါ့ကိုစောက်ပတ်ရက်ပေး

စမ်းပါ၊ ‘နင့်မှာလီးအတုရှိတယ်မဟုတ်လား’ ‘ဘာလဲနင်ခံချင်လို့လား’ ‘အေး။

ငါကနင့်စောက်ပတ်ကိုရက်ပေးမယ်

နင်ကလီးအတုနဲ့ငါ့ကိုလိုးပေး’ ပန်းနဲ့သမီးတို့ထုံးစံအတိုင်းတပြန်ဆိုလို့ကြပါတော့တယ်။

ချိန်းထားတဲ့နေ့ရောက်တော့နွားနို့တခွက်ထဲအိပ်ဆေးခတ်ပြီးမိနွေးကိုကုလားကြီးဆီပို့ခိုင်းလိုက်တယ်။ မိနွေးက
တော့သူငွေသမီးကတခါမှမခေါ်မပြောဘူးတဲ့အောက်တန်းကျတဲ့အခိုင်းအစေတယောက်ကိုအရေးတယူလုပ်ပြီးနွ
း

နို့တိုက်ခိုင်းတော့အံ့ဩနေပါတယ်။တကယ်ဆိုမိအေးနဲ့သူ့သာကုလားကြီးကိုလီးပိုမိုတောင်စေရန်နွားနို့ခိုးတိုက်
ဘူးသည့်အခုတော့မမလေးသီတာကပါသူတို့လိုဘဲကုလားကြီးကိုလီးတောင်စေရန်နွားနို့တိုက်တာများလား၊ဘာ
ဘဲ

ဖြစ်ဖြစ်မိအေးကိုပြောပြမှဖြစ်မယ်ဆိုပြီးနွားနို့မတိုက်ဘဲမိအေးနဲ့တိုင်ပင်ပါတော့တယ်။

ညကျတော့ပန်းရောက်လာပါတယ်။ ‘ဟေ့ကောင်မ အလိုးခံဘို့လာတာလား’ ‘အောင်မာ ငါကနင့်လင်လီးသိတ်
ကောင်းတယ်ဆိုတာမယုံလို့လာတာပါနော်၊ ခံစရာလီးမရှိလို့မဟုတ်ဘူး’ ‘အံ့မယ်လေးနင်လီးပေါ်မှန်းသိပါတယ်
နော်’ ‘ဟဲ့တော်တော့ ငါခဏအိပ်ချင်တယ်၊ ညကျရင်တညလုံးသောင်းကျန်းနိုင်အောင်၊ နင်အိပ်ဆေးတိုက်ပြီးပြီ
လား’ ‘ပြီးပါပြီဟဲ့၊ နင်ကလီးကြီးအောင်လူးတဲ့ဆေးပါရဲ့လား၊ အရေးကြီးတယ်နော်’ ‘ပါပါတယ်၊ ကဲလာနင်ပါ
ငါ့နားမှာလာအိပ်စမ်းပါ၊နင့်နို့ကြီးတွေကိုငါကိုင်ချင်လို့’ ‘ကောင်မတော်တော်ဏှာထတယ်’

ည ၁၂ နာရီတိတိမှာသမီးနဲ့

ပန်းတို့ထမိန်ရင်လျှားပြီးကုလားကြီးအခန်းကိုတိတ်တိတ်လေးခိုးဝင်ကြတယ်။အိပ်ယာ

ပေါ်မှာတော့ကုလားကြီးကုလားသေကုလားမောအိပ်နေပါတယ်။

အပေါ်မှာအကျီမရှိပေမဲ့လုံချည်တော့ဝတ်ထားပါ

တယ်။သမီးလည်းအရမ်းကိုင်ချင်တဲ့လီးကြီးကိုကိုင်ရတော့မှာမို့ရင်တွေထထိတ်ထိတ်ခုံနေပါတယ်။ကုလားကြီးရဲ့ကု
တင်ဘေးမှာဆောင့်ဆောင့်ထိုင်ပြီးသူ့လီးကြီးကိုလုံချည်အပေါ်ကဘဲအသာကိုင်ကြည့်လိုက်တယ်။လီးကြီးဟာမ
တောင်သေးတာတောင်ပေါင်တဝက်လောက်ရှည်တယ်။ ‘အရှည်ကြီးဘဲနော်’

ပန်းကဝမ်းသာတဲ့လေသံနဲ့ပြောသည်။

‘ဘာလဲနင်ကြောက်လို့လား’ ‘ဝေးသေးကြိုက်လို့ပြောတာ၊ လီးဆိုတာရှည်လေးကြီးလေးကောင်းလေဘဲ’ သမီးလဲလုံချည်အောက်ကိုလက်ရှိပြီးလီးကြီးကိုအသာကိုင်လိုက်ပါတယ်။ လီးကြီးဟာအိပ်ပျော်နေပေမဲ့မညှိုးနေပါဘူး။ တင်းတင်းရင်းရင်းရှိပါတယ်။ လက်ထဲမှာပြည့်နေလို့ကိုင်လို့ကောင်းလှပါတယ်။ လုံချည်ကိုမလှန်ဘဲနဲ့ခေါင်းရှိပြီးလီးကြီးကိုတုရှုံ့ရှုံ့နမ်းလိုက်ပါတယ်။ ပန်းကလဲသမီးလိုဘဲလုံချည်အောက်ထဲသို့ခေါင်းကိုထိုးဝင်လာပြီးလီးကိုတဖွဖွနမ်းလိုက်ပါတယ်။ သမီးတို့နှစ်ယောက်နှုတ်ခမ်းတွေကြားမှာလီးကြီးကလွန်လူးလာပါတယ်။ ‘လီးကြီးကနင်ပြောသလိုဘဲ၊ အကြီးကြီးဘဲနော်’ ‘မတောင်သေးဘူးကောင်မရဲ့၊

တောင်များတောင်ရင်နင်ဘာမှတောင်သတိရမှာမဟုတ်တော့ဘူး’ ‘အေးပါလုံချည်လှန်ပြီးအားရပါးရစုတ်ရအောင်’ သမီးတို့လဲလုံချည်ကိုချွတ်လိုက်ပါတယ်။ လီးကြီးကတော့မမာတမာဖြစ်နေပါပြီ။ သမီးကစုတ်မလို့လုပ်နေတုံးပန်းကလီးကြီးကိုငုံပြီးစုတ်နေပါပြီ။ ‘ပန်းရယ်၊ ခဏနေပါအုံး၊ ငါလီးကြီးကိုစုတ်ချင်လွန်းလို့သေတော့မယ်၊ ငါ့ကိုခဏလေးပေးစုတ်စမ်းပါအုံး’ ပြောပြောဆိုဆိုသူ့ပါးစပ်ထဲကနေအတန်ကြီးကိုဆွဲယူပြီးအငမ်းမရစုတ်လိုက်ပါတယ်။ လီးကြီးဟာတဖြေးဖြေးမာတောင်လာလိုက်တာအရမ်းအားရဖို့ဖြစ်လာပါတယ်။ သမီးလဲစိတ်တွေအရမ်းထပြီးစောက်စိတောင်လာပါတော့တယ်။ ပန်းကတော့သူ့နို့နှစ်လုံးကိုကုလားကြီးရဲ့မှတ်ဆိတ်မွေးတွေနဲ့ပွတ်ပြီးဖိမ်ယူနေပါတယ်။ ကုလားကြီးရဲ့ပါးစပ်ထဲကိုလဲနို့သီးထိုးထိုးပြီးခလေးနို့တိုက်သလိုလုပ်နေပါတယ်။ မာတောင်သန်မာလှတဲ့လီးကြီးကတော့သမီးရဲ့လက်ထဲမှာသမီးထင်သလိုလုပ်နေပါပြီ။ ရက်ပေါင်းများစွာတမ်းတခဲ့ရတဲ့လီးကြီးကိုကြည့်ရင်း၊ ‘လီးကြီးစွဲလန်းလိုက်ရတာလီးကြီးရယ်၊ ချစ်လိုက်တာ၊ အမလေးကြည့်ပါအုံးလှလိုက်တာ၊ သူ့ကိုမှန်းပြီးပွတ်ရတာစောက်ပတ်တောင်ပွန်းနေပြီလီးကြီးရဲ့သိရဲ့လား’ ‘သိပါတယ်ကောင်မလေးရယ်၊

နင်ငါ့လီးကိုအရူးအမူးဖြစ်နေတာ’ သမီးအရမ်းကိုတုန်လှုပ်သွားပါတယ်။ ကုလားကြီးကအိပ်မပျော်ဘဲပြောလိုက်တာကိုး၊ ကုလားကြီးကထထိုင်လိုက်ပြီးသမီးကိုဆွဲဖက်လိုက်ခါ၊ ‘ကောင်မလေး၊ ငါ့လီးကိုလိုချင်လား’ သမီးကပါးစပ်ကမပြောဘဲခေါင်းကိုသာငြိမ်ငြိမ်လိုက်ပါတယ်။ သမီးကိုအသာကုတင်ပေါ်သိပ်လိုက်ပြီးပေါင်နှစ်ချောင်းကိုဖြိုပါတော့တယ်။ နေက်ပြီးစောက်ပတ်ကိုအားရပါးရကြီးကိုရက်ပါတော့တယ်။ ‘အမလေးကောင်းလိုက်တာ၊ ရက် ရက်၊ ကျွတ်ကျွတ်၊ အား. . အား. . ဖိမ်ရို့

လိုက်တာ၊ ကောင်းလိုက်တာ၊ အို. . အို ဘယ်လိုများလုပ်နေတာလဲ၊ အမလေး. . ကုလားကြီးရဲ့၊ အမလေးအရည်တွေ အများကြီးထွက်လာပြီ၊ ညှစ်. . ညှစ် နို့ကိုလဲညှစ်၊ လုပ် ထင်သလိုလုပ်ပါ။ ကျမတကိုယ်လုံးရှင်ထင်သလိုလုပ်ပါ။ အမလေး၊ ဧရာမလီးပိုင်ရှင်ကြီးရဲ့’ ကုလားကြီးကသမီးကိုရွာထက်ရွာအောင်လုပ်နေတဲ့အချိန်မှာ၊ ပန်းကကုလားကြီးရဲ့

လီးကြီးကိုအားရပါးရစုတ်နေပါတယ်။ ကုလားကြီးရဲ့ရှာအစွမ်းကိုသမီးအောင့်မခံနိုင်တော့ဘဲတချိပြီးချင်နေပါပြီ။ ‘ရက်. . ရက်. . အမလေးပြီးတော့မယ်၊ ကောင်းလိုက်တာ. . အရသာရှိလိုက်တာ. . လိုးပါတော့ ကုလားကြီးရဲ့။ လိုးပါတော့၊ အီး. . အီး. . မနေနိုင်တော့ဘူး၊ လီးပေးပါ. . လီးပေးပါ။’ ကုလားကြီးဟာသမီးရူးမတတ်လီးကိုလိုချင်နေမှန်းသိ

တော့ပန်းပါးစပ်ထဲကနေသူ့လီးကြီးကိုဆွဲထုတ်လိုက်ပြီး၊ သမီးမျက်နှာကိုလီးကြီးနဲ့ပွတ်လှိုက်ရိုက်လိုက်လုပ်ပါတယ်။ သမီးကလဲလီးကြီးကိုမက်မက်မောမောလျှာနဲ့လိုက်ရက်ပါတယ်။ စောက်ပတ်ကလဲရွှေနေပြီးစောက်စိအရမ်းတောင်နေ

လို့တင်ပါးကိုကော့ကော့ပေးနေမိပြီးကုတင်ပေါ်မှာလူးလိန့်နေပါတယ်။ ရက်ပေါင်းများစွာမျှော်လင့်ရတဲ့လီးကြီးနဲ့မကြာခင်အလိုးခံရတော့မယ်ဆိုပြီးအရမ်းပျော်နေတယ်။ လီးကြီးကိုအရင်းကကိုင်ပြီးစောက်စိနဲ့စောက်ပတ်အကွဲချောင်းတလျှောက်ကွမ်းသီးခေါင်းကြီးနဲ့ပွတ်ဆွဲလိုက်တဲ့အခါအရသာရှိလွန်းလို့တွန့်တွန့်လူးသွားပါတော့တယ်။ လီးချောင်းကြီးနဲ့အလိုးခံရတော့မယ်ဆိုပြီးမျှော်လင့်နေတုံးရုတ်တရက်လီးကြီးကိုခွာသွားတော့သမီးရင်ထဲမှာဟာ

သွားပါတယ်၊ အို. . ဘယ်လိုလုပ်လိုက်တာလဲ၊ ဇိမ်ရှိနေတုံးလီးကြီးကိုထိုးထဲ့လိုက်စမ်းပါ၊ ကျမ
စောက်ပတ်ကိုလှီးပေး

ပါ။ လီးကြီးကိုမခွာလိုက်ပါနဲ့၊ မလုပ်ပါနဲ့၊ ရှိခိုးပါရဲ့၊ လီးပေးပါ၊ လီးပေးပါ၊ အမလေးအခုနေလီးမရရင်ကျမရူး
သွားနိုင်တယ်၊ လီးကိုကြိုက်လွန်းလို့ပါ။ အရာကြီးရယ်သမီးကိုမရက်စက်ပါနဲ့၊ လီးလိုချင်လွန်းလို့သေတော့မယ်
လီးကိုစောင့်လိုက်ရတာရက်တွေကြာလှပါပြီ၊ သမီးကိုသနားပါ၊ လီးနဲကပက်ပက်စက်စက်လှီးပေးပါ၊ ’

ပေါင်ကြီးကိုကား၊ စောက်ပတ်ကိုလက်နှစ်ဖက်နဲ့ဖြုတ်ပြီးသမီးအရူးတယောက်လိုအော်နေမိပါတယ်၊
‘ကောင်မကလေး

နှင့်ကငါ့ကိုရွံ့တယ်ဆို၊ ’ ‘ရွံ့တာကလူကိုပါ၊ လီးကြီးကိုတော့အသဲစွဲနေပါတယ်၊ ရွံ့ပေမဲ့မတတ်နိုင်ဘူး၊ လီးကိုကြိုက်
တော့လူကိုလဲလက်ခံရတော့မှာပေါ့၊ သမီးကိုလှီးပါရှင်၊ အလှီးခံချင်လွန်းလို့ပါ၊ ဟင့်. . ဟင့် ’ သမီးလဲငိုတော့
တာပေါ့။

‘နှင့်ကိုအပြစ်ပေးတဲ့အနေနဲ့နှင့်ခဏစောင့်၊ ငါနှင့်သူငယ်ချင်းကိုအားရအောင်လှီးလိုက်အုံးမယ်၊
သူကနှင့်လိုဘဲသိတ်

လှတော့ငါလှီးချင်တယ်၊ ကြည့်စမ်း၊ အသားလေးကဖြူနေပြီးခါးလေးကသေးလိုက်တာ၊ နို့အုံကြီးကတော့တင်း
ရင်းနုဖတ်နေပြီးတင်ပဆုံကလေးကလုံးဝိုင်းနေတာဘဲ၊ ဆံပင်ရှည်ကြီးကတော့အညိုရောင်သန့်ရှင်းဖြောင့်စင်းပြီး
ပြောင်လက်နေတဲ့အပြင်ခေါင်းလျှော်ထားသလားမသိဘူးမွေးနေတာဘဲ၊ ပေါင်တန်ကရှည်ပြီးဖြောင့်စင်းချောမွတ်
နေတယ်၊ တောက် . . ငါ့လီးအရသာသိသွားအောင်လှီးပေးလိုက်အုံးမယ်၊ ကဲကောင်မလေး၊ နင့်နံ့မယ်ဘယ်လို
ခေါ်သလဲ’ ‘ကျမ နံ့မည် ပန်းပါ’ ‘နှင့်အလှီးခံဘူးသလား’ ‘ခံဘူးပါတယ်’ ‘နှင့်ကိုဘယ်သူလှီးသလဲ’

‘ကျမရိုးစားလဲလှီးပါတယ်၊ နောက်. . ’ ‘နောက်ကော. . ဆက်ပြောလေ. . ’
‘နောက်တော့ကြိုသလိုအလှီးခံပါတယ်’

‘ဘယ်လိုကြိုသလိုလဲ’ ‘အခု အရာကြီးနဲ့ကာမစပ်ယှက်သလိုပေါ့. . အဆင်ပြေရင်ပြေသလိုဘဲ၊ ခရီးသွားရင်းနဲ့
မီးရထားပေါ်မှာတွေ့တဲ့လူတို့၊ ဟော်တယ်ကအစောင့်တို့၊ ကျောင်းကဈေးရောင်းတဲ့လူတို့၊ ကျူရှင်ဆရာကော၊
မော်တော်ပီကယ်ကော၊ အများ ကြီး ပါဘဲ၊ သမီးကအလှီးမခံရရင်မနေနိုင်တော့

ကြိဖန်ဖန်တီးပြီးလှီးခိုင်းရတာပေါ့’ ‘နှင့်ဘာဖြစ်လို့လိုက်အလှီးခံနေရတာလဲ’
‘အို. . အရာကြီးကလဲလီးကိုကြိုက်လို့ပေါ့။

လီးရဲ့အရသာကိုသိပြီးကထဲကနှစ်ပါတ်လောက်လီးမရရင်မနေနိုင်တော့ဘူး၊
တပါတ်ကိုတခါနှစ်ခါလောက်ကာမစပ်ယှက်ရမှနေသာထိုင်သာရှိတယ်’

ဒီဇာတ်လမ်းကိုဒီနေရာမှာခဏနားမယ်၊ ဆက်ဖတ်ချင်တဲ့လူများရင်ထပ်ပို့ပေးပါအုံးမယ်၊